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Godkjenning av innkalling og saksliste 

Innkalling og saksliste ble godkjent uten merknader. Saksbehandler har ettersendt 
sak om 17. mai som det blir referert til under Eventuelt 
 
 
 
Godkjenning av protokoll 

Protokoll fra forrige møte ble godkjent uten merknader 
 
 
 
Saker til behandling 
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26/25 Gjennomgang av brannvern og rutiner 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 24.04.2025 26/25 

 
 
Saksorientering 
På møtet 27. mars ble det enighet som at Anne Vifladt får hovedansvaret for å 
gjennomgå gjeldene brannvernrutiner i Hunn kirke.  
 
Mh-rådet benytter møtet til å få en felles gjennomgang og kjennskap til både 
brannvern og førstehjelpsutstyr. 
 
 
Forslag til vedtak 
Saken legges frem uten forslag til vedtak 
 
Møtebehandling 

Anne Vifladt gikk grundig gjennom gjeldende brannvernrutiner. Hele rådet var på 
befaring i hele kirka (begge etasjene) og fikk forklart hvor både manuelle 
brannmeldere og slukkeutstyr er plassert. Det var en nyttig gjennomgang og alle fikk 
en felles forståelse.  
 
Det ble laget en signert liste over alle som deltok på gjennomgangen. Listen lagres i 
saksarkivet 
 
Ifm gjennomgangen ble det stilt spm til  

- Hvorfor er det ikke manuelle meldere i kirkerommet? 
- Varsles brannvesenet direkte? 

 
Saksbehandler følger opp disse spørsmålene 
 
Vedtak  

Det ble ikke fattet formelt vedtak i saken 
 

[Lagre vedtak]  
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27/25 Regnskap mot budsjett 1-3 2025 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 24.04.2025 27/25 

 
 
Saksorientering 
Regnskapet for første kvartal 2025 viser et overskudd på 25.616,- Av dette utgjøre et 
overskudd på avdeling 14, Menighetsblad 9.803,- Det reelle overskuddet for Hunn 
menighet er derfor 15.813,- For tilsvarende periode i 2024 hadde menighetsrådet et 
overskudd på 9.421,-  
 
Det er verdt å merke seg følgende: 

- Etableringsgebyrer i bank ifm ny givertjeneste / takkeoffer med skattefradrag 
- Takkeoffer til eget arbeide har økt (som er i tråd med føringer fra budstjettprosessen) 

 
Utover dette er det kun mindre endring i forhold til 2024. Kolonnen «Budsjett 2025» 
er periodisert, dvs det er budsjettet for de tre første månedene.  
 
Hvis det er spørsmål til noen av tallene i regnskapsrapportene, må saksbehandler få 
disse i forkant av rådsmøtet for å kunne gi gode svar.  
 
 
Forslag til vedtak 
Hunn mh-råd tar regnskapsrapportene for perioden 1-3 2025 til etterretning 
 
Møtebehandling 

Det var ingen spørsmål eller kommentarer i saken. 
 
Vedtak  

Hunn mh-råd tar regnskapsrapportene for perioden 1-3 2025 til etterretning 
 
 

[Lagre vedtak]  
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28/25 Bygudstjeneste 2025 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 24.04.2025 28/25 

 
Saksorientering 
Bygudstjenesten har vært en integrert del av bylivsdagene over flere år, og har da 
vært avholdt ute på Gjøvik gård. Da bylivsdagene ikke ble arrangert i fjor, ble 
bygudstjenesten i stedet avholdt i sommerslagerteltet. Ved å låne sommerslagerteltet 
kunne bygudstjenesten fortsette å være et lite ressurskrevende tiltak, da alt av 
rigging allerede var gjort og vi kunne komme «til dekket bord». Prisen for leie av 
lydanlegg ble imidlertid høyere enn først antatt, og bygudstjenesten endte opp med 
en samlet kostnad på kr. 10 500,- (kr 3500,- pr. menighet). Saksbehandler for Gjøvik 
menighetsråd har tatt kontakt med arrangørene av Sommerslagere igjen for å 
undersøke om det er mulig å låne telt og lyd i år også – og eventuelt til hvilken pris. 
Kontaktpersonen i Sommerslagere, har antydet en pris på kr 2000,- for leie av telt + 
kr 3000,- for leie av PA-anlegg og lydtekniker, men endelig bekreftelse er ikke gitt. 
Kirkekaffen kan kjøpes på kafeen på Gjøvik gård. I fjor ble det på grunn av 
manglende påminnelse ikke satt frem eget bord med salg av kirkekaffe, men dette 
følges opp tettere i år. 
 
I evaluering av bygudstjenesten 2024, foreslo Hunn menighetsråd at 
bygudstjenesten alternativt kan avholdes i kirkeparken ved Gjøvik kirke for å holde 
kostnadene nede. Dette vil kreve en større arbeidsinnsats fra menighetene; Rigging, 
organisering av kirkekaffe, og finne noen som kan ordne med lydteknikk. Til 
orientering er dette en løsning som har fått en litt lunken mottakelse i de to andre 
rådene. Primært pga alt det praktiske som da må ordnes og som krever mange 
frivillige i forkant av gudstjenesten. 
 
Etter mønster fra tidligere år, vil 24. august være aktuell dato for bygudstjenesten. 
 
Forslag til vedtak 
Hunn menighetsråd ønsker å avholde bygudstjenesten i sommerslagerteltet / i 
kirkeparken.  
 
Alternativt 
 
Hunn menighetsråd ønsker å avholde bygudstjenesten i kirkeparken. Menighetsrådet 
vil ta initiativ til å nedsette arbeidsgruppe som kan planlegge rigging, lyd og 
kirkekaffe. 
 
Møtebehandling 

Nå når bygudstjenesten ikke er ute i friluft, nevnte flere rådsmedlemmer at 
gudstjenesten har mistet sitt spesielle særpreg. Det ble derfor fremmet forslag om å 
droppe bygudstjenesten i teltet og heller ha den i Gjøvik kirke (selv om det da blir en 
mer ordinær gudstjeneste). TV-gudstjenestene ivaretar ønsket om 
fellesgudstjenester for bymenighetene.  
 
Om bygudstjenesten blir avholdt i Sommerslagerteltet, ønsker mh-rådet at det blir 
gudstjeneste i Hunn kirke slik det er satt opp i gudstjenesteplanen. 
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Vedtak  

Hunn mh-råd vedtar å ikke støtte opp under bygudstjenesten i Sommerslagerteltet i 
2025. Hunn mh-råd er positive til en fellesgudstjeneste i Gjøvik kirke 24. august. 
 
Om bygudstjenesten blir avholdt i Sommerslagerteltet, vedtar mh-rådet at det blir 
gudstjeneste i Hunn kirke slik det er satt opp i den vedtatte gudstjenesteplanen. 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

29/25 Menighetens årsmøte 18. mai - praktisk gjennomføring 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 24.04.2025 29/25 

 
 
Saksorientering 
Mh-rådet vedtok i februar at årsmøtet skulle avholdes 18. mai umiddelbart etter 
gudstjenesten. Hva tenker rådet om gjennomføring? Skal det være litt ekstra på 
kirkekaffen? Eller holder det med enkelt kirkekaffe (kjeks) i og med at det for de fleste 
var 17.mai-feiring dagen før? 
 
Rådsleder leder møtet. 
Årsmelding m/vedlegg er skrevet ut og ligger kirka 
 
 
Forslag til vedtak 
Mh-rådet planlegger gjennomføring av årsmøtet 
 
Møtebehandling 

Se vedtak 
 
Vedtak  

Mh-rådet bestemte at det blir ordinær kirkekaffe etter gudstjenesten. Deretter 
avholdes årsmøtet i Kirkestua hvor årsmeldingen gjennomgås i grove trekk.  
 
 

[Lagre vedtak]  
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"Kirka vår" 

Saksbehandler gikk først gjennom en presentasjon av «Kirka vår» som ga 
rådsmedlemmene en kort oversikt over verktøyet. Deretter ble selve nettsiden vist, 
og det ble svart på spørsmål som kom.  
 
Det ble kommentert fra flere at det var svært omfattende / vanskelig å få til 
pålogging. Flere hadde prøvd (og gitt opp). Bestilling av tilgang var det også flere 
som hadde gjort uten å få svar fra DnK. Saksbehandler formidler dette videre. 
 
 
 
 
Orienteringssaker 

30/25 Orienteringssaker i møtet 24. april 2025 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 24.04.2025 30/25 

 
 
Saksorientering 
Følgende saker er aktuelle i møtet: 

- Informasjon fra Fellesrådet og eventuelt samarbeidsmøtet mellom bymenighetene 
v/Bjørg 
 

- Diakonenes evaluering av fasteaksjonen (se vedlegg).  
 

- Saksbehandler vil i år benyttes DnKs medlemsregister til å finne adresser til 
gullkonfirmanter. Det vil forhåpentligvis gi bedre kvalitet på adressene enn det man 
opplevde i fjor.  
 

-  

 
Forslag til vedtak 
Orienteringssakene tas til orientering 
 
Møtebehandling 

Bjørg orienterte kort fra Fellesrådets møtet på Krematoriet 
- Krematoriesaken 
- Oppussing av Gjøvik kirke 
- Biskopen har presisert at i en by (som Gjøvik) med flere gudstjenestetilbud, er ikke 

11:00 et krav å ha i alle kirkene. Et mangfold av tidspunkter er positivt så lenge man 
opprettholder 11:00 i minst en av bykirkene.  
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Evaluering av fasteaksjonen 
- Dessverre få konfirmanter som møtte opp i kirka. (Det var ikke spesielt for Hunn). Det 

bør fokuser på å få til bedre fremmøte neste år. Antall voksne i Hunn kirke var passe. 
Mange i rådet ble ikke ringt opp (til tross for at de står på listen). Det kan skyldes at 
det var få konfirmanter og at konfirmantene hadde nok «egne» telefonnummer de 
kunne ringe. Positivt: De som ble oppringt ble møtt av svært hyggelige og engasjerte 
konfirmanter!  

 
 
Vedtak  

Orienteringssakene tas til orientering 
 

[Lagre vedtak]  

 

 
Eventuelt / ordet fritt 

17.mai-feiring: De som ønsker å bidra, tar direkte kontakt med Hilde Kristin. 
Kontaktinformasjon står i tilsendt mail. 
 
Gudstjenesteutvalgsmøte: Åse, Edny, Johs, Bram og Jens deltok. Nyttig å få en 
felles forståelse. Oppklaring av noen uklarheter. Ingen store forslag til forandringer / 
forbedringer.  


